
Baggardens samfallighetsforening 
Mess ling en 

Protokoll fort vid ordinarie f"oreningsstamma 2022 

Tid: 2022-09-03 kl 10.00 - 11.15 
Plats: Konferenslokalen, Bagg3rden, Messlingen 
Deltagare: Narvarande personer: Lars Wiklund, Buster Claesson, Anders Skjeggerud, 

Christina Ljunggren, Johan Hjort, Hakan Torssell, Britt Torssell, Ulla Wiklund, 
Lennart Junermark. 

§ 1 Ordinarie fdreningsstammans oppnande 
Den ordinarie foreningsstamman oppnades av ordforande Lars Wiklund. 

§ 2 Val av ordfdrande och sekreterare fdr stamman. 
Till motesordforande valdes Lars Wiklund och till motessekreterare valdes 
Lennart Junermark. 

§ 3 Godkiinnande av rostlangd 
Den upprattade rostlangden godkandes. Se ovan. 

§ 4 Val av justeringspersoner 
Stamman val de Christina Ljunggren och Johan Hjort till att justera stammans 
protokoll. 

§ 5 Godkannande av kallelse 
Stamman konstaterade att kallelse skett i enlighet med § 13 i stadgarna. 

§ 6 Godkinnande av dagordning 
Den upprattade dagordningen godkandes (bilaga 1 ). 

§ 7 Styrelsens arsredovisning 
Den upprattade forvaltningsberattelsen foredrogs. Den godkandes och lades till 
handlingarna (bilaga 2). 

§ 8 Revisorernas berattelse 
Ingen av revisorerna var narvarande. Revisionsberattelsen lastes upp av motes
sekreteraren. Berattelsen godkandes och lades till handlingarna (bilaga 3). 

§ 9 Faststallande av resultat- och balansrakning 
Den upprattade resultat- och balansriikningen loredrogs. Resultat- och 
balansrakningen godkandes och lades till handlingarna (bilaga 4). 

§ 10 Fraga om ansvarsfrihet for styrelsen 
Stllmman beviljade styre1sen full ansvarsfrihet fOr verksamhetsaret 2021/22. 

§ 11 Beslut med anledning av foreningens ekonomiska resultat 
Stamman beslutade att arets vinst 8 874,16 kr ska overforas i ny rakning. 
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§ 12 Styrelsens fOrslag 
a) Vagf"orbattring genom grusning och skrapning 
Ordforande Lars Wiklund meddelade att styrelsen viii satsa upp till 50 000 kr 
under det innevarande verksamhetsaret pa vagforbattring genom grusning och 
skrapning. 

b) Eventuellt utbyte av gatubelysningsarmaturer 
Styrelsen onskar att byta ut de nuvarande gatubelysningsarmaturerna. Lars 
Wiklund har undersokt marknaden och visade en broschyr fran foretaget Thorn. 
Han forordade tva likartade produkter med beteckningen EP 145 resp. EP 445. 
Foreningens 12 armaturer :Iar bytas ut under nagra armed tanke pa kostnaden. 
Styrelsen avser, att detta ar kopa in en armatur, for att sedan utvardera resultatet. 

§ 13 Motioner 
En motion har inkomnit gallande placeringen av en sopcontainer samt atgarder 
gallande en kort vagstracka (bilaga 5). 
En av foreningens sopcontainrar bar varit placerad pa parkeringsytan oster om 
servicehuset. MFAB bar iordningstallt ett antal stallplatser for busbilar. Det har 
medfort, att man varit tvungen att flytta sopcontainern, som har start pa derma 
yta. Containem placerades pa Slalomvagens norra sida pa en yta mellan 
fastigheterna Slalomvagen 6 och 8. Efter diskussion beslot stamman, att 
containem ska flyttas till en plats intill en annan container pa Skogsvagen. 
Derma placering ar tillfallig i avvaktan pa vad den forandrade sophanteringen 
kommer att innebara. 
Den "vagstump" som lyfts fram i motionen kommer att snarast att atgardas. 

§ 14 Kostnader fOr hushallssopor 
Stamman informerades om att styrelsen bar beslutat, att avgiften for andra 
halvaret 2022 ska vara 600 kr per fastighet. 

§ 15 Beslut om arsavgiftens storlek 
Styrelsen fOreslog stamman att arsavgiften ska vara 1 400 kr per andel for 
verksamhetsaret 2022/23. 
Stamman beslutade art avgiften for verksamhetsaret 2022/23 skall vara 1 400 
kr per andel. 

§ 16 Val av styrelseledamoter och suppleanter 
Lennart Junermark (Tommy Blomster var inte narvarande) presenterade 
valberedningens fOrslag till styrelseledamoter, revisorer och suppleanter. 

Till ordforande foreslogs aterval av Lars Wiklund. Inga andra kandidater 
foreslogs. 
Stamman beslutade art valja Lars Wiklund till ordforande for verksamhetsaret 
2022/23. 

Till styrelseledam6ter llireslogs flterval av Willy Skjeggerud resp. nyval av 
Hakan Torssell. Inga andra kandidater foreslogs. 
Stamman beslutade art valja Willy Skjeggerud resp. Hakan Torssell till 
styrelseledamoter for en tid av 2 ar. 



(Buster Claesson resp. Joban Hjort bar ett ar kvar av resp. mandat.) 

Till styrelsesuppleant foreslogs nyval av Kerstin Swanvall. Inga andra 
kandidater foreslogs. 
Stamman beslutade att valja Kerstin Swanvall till suppleant for en tid av 2 ar. 
(Per Palmgren bar ett ar kvar av sitt mandat.) 

§ 17 Val av revisor och suppleant 
Till revisor foreslogs aterval av Jessika Roswall. Inga andra kandidater 
foreslogs. 
Stamman beslutade att valja Jessika Roswall till revisor for en tid av 2 ar. 
(David Israelsson bar ett ar kvar av sitt mandat.) 

(Emma Gillingsjo bar ett ar kvar av sitt mandat som suppleant.) 

§ 18 Val av valberedning infor arsstamman 2023 
Stamman beslutade att valja Tommy Blomster ocb Lennart Junermark. 

§ 19 Fibergravning 
Harjeans Nat AB bar :Iatt ED-medel att utfora gravarbete for fiberdragning. Det 
innebar att foretaget kommer att grava ner ror for fiberdragning till samtliga 
fastigbeter (fram till tomtgransen) utan kostnad for fastighetsagaren. For den 
som onskar att Ia fiber indragen i buset, blir det en kostnad for nergravning av 
ror fran tomtgransen till buset samt en kostnad for fibem ocb dess anslutning 
(idag ca 22 900 kr). 
De medlemmar som tidigare bar betalat in 2 000 kr for nergravning av ror, bar 
under varen 2022 :Iatt dessa medel aterbetalade. 

§ 20 Ovriga arenden 
a) Information gallande MFAB:s narmaste planer. 

Anders Skjeggerud informerade stamman om de narmaste planema gallande 
Messlingen Fastigheter AB (MF AB): 
• Vardshuset kommer att ba oppet 5 dagar i veckan under vintersasongen. 
• Nar det galler butiken avser man ba s. k. 24/7 -oppet dvs butiken kommer da 

att vara tillganglig dygnet runt sju dagar i veckan. Kunden f'ar tilltrade till 
butiken genom att anvanda bank-ID. 
Foretaget undersoker ocksa mojligheten att bli ombud for Systernbolaget. 

• Inga stora forandringar nar det galler skidsparen. Det planeras tva vindskydd 
vid Jordgodstjamen resp. Backvallen .. 

• Vallarboden komrner att vara oppen ocb Lilla slalombacken kommer att 
balla igang pa samma satt sam forra aret. 

• Den sam onskar kopa ved bebover inte kopa en bel sack. Ved kan kopas i 
mindre forpackning och betalas via swish. 

b) Forslag att flytta arsstamman 
Hakan Torssell tog upp fragan om arsstammans placering i tiden med 
anledning av det begransade antalet motesdeltagare. 
Fragan diskuterades, men stamman lamnade till styrelsen, att utreda saken. 
Arsstamman 2023 kommer att hallas sam vanligt i september eventuellt 
kombinerat med digital mojligbet. 



§ 21 Ordinarie roreningsstammans avslutande 
Motesordforande Lars Wiklund tackade de narvarande for visat intresse och 
stamman avslutades. 
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